

N

NDJA ELONG WILLIAM

CEO of the consultancy agency Will & Brothers



France



© CRÉDIT PHOTO

William NDJA ELONG was born in 1993 in Ebone (Cameroun), of Cameroonian parents. Cameroonian genius, he obtains his Bachelor at HECI Yaounde, at the age of 19 before moving to France to study at the Economic Warfare School of Paris.

Desiring to acquire a training that incorporates technology, business, investigation and psychology, he finally chooses to study competitive intelligence. After his MBA in strategy and competitive intelligence, he tries and works in many capacities and develops his personal experience in defense and new technologies with groups such as Thales, Nexter, Oracle. He exposes himself to the automobile industry with Tratafric motors, discovers the energy sector with Sonara in Cameroon and telecommunications with Camtel.

These four years spent working for others pushed him to start-up an independent structure. This is how Will & Brothers came to existence in 2014; a Cameroonian startup specialized in competitive intelligence and technological innovation. Not satisfied as the director of a 9 man team at the age of 21, the Cameroonian prodigy explores another field with DRONE AFRICA. This idea of Drone contributes to the welfare of the African population by solving problems in tourism, agriculture, meteorology, defense, and cartography. To him, this is another way to free Africans from Western control. He does not stop on this worthy path. Conscious that education is the key to a rapid change in the continent, he struggles to ameliorate

the educational conditions in rural areas with the help of new technologies. His objective is to “break the inferiority complex of young Africans with regard to foreigners”. William engages in the distribution of Raspberry Pi technology, a low cost minicomputer. He is also one of the 12 members of Cameroonian campus program, Libraries Without Borders program, aiming at creating a library of the future for Francophone Africa. 🌟

2016 - he is among the Top 50 promising cameronian personalities

2015 - He is among the twelve members of the Libraries Without Borders program

2014 - He founds Will & Brothers, startup specialized in competitive intelligence and technological innovation

N

NDJA ELONG WILLIAM

CEO du cabinet de conseil Will & Brothers



France



© CRÉDIT PHOTO

William NDJA ELONG est né en 1993 à Eboné (Cameroun), de parents camerounais. Génie de son état, il obtient son Bachelor à l'HECI Yaoundé, à l'âge de 19 ans seulement, avant de déposer ses valises en France pour étudier à l'Ecole de guerre économique de Paris. Désireux de poursuivre sa formation en alliant la technologie, l'histoire, les affaires, l'investigation et la psychologie, c'est sur l'intelligence économique qu'il jette son dévolu. Son MBA en stratégie et intelligence économique en poche, il touche à tout et développe son expérience dans la défense et les nouvelles technologies auprès de groupes comme Thales, Nexter, Oracle. S'initie au secteur de l'automobile avec Tratafric Motors, découvre l'énergie avec la Sonara au Cameroun et touche aux télécommunications avec Camtel.

Ces quatre années à travailler pour le champ des autres l'ont poussé à cultiver son propre champ. Ainsi naquit en 2014 Will & Brothers, startup camerounaise spécialisée en intelligence économique et en innovation technologique. Non content de diriger une équipe de 9 personnes à seulement 21 ans, le prodige camerounais explore un autre champ avec DroneAfrica. Ces services associés aux drones dans le tourisme, l'agriculture, la météorologie, la défense ou encore la cartographie contribuent au mieux-être des populations Africaines. Un moyen de plus de s'affranchir de la mainmise occidentale.

Et il ne s'arrête pas en aussi bon chemin. Conscient que l'éducation est la clé pour un changement rapide du continent, il cherche à améliorer les conditions de l'éducation en zones rurales, à l'aide des nouvelles technologies. Avec pour objectif de “*briser le complexe d'infériorité des jeunes Africains vis-à-vis de l'étranger*”, William s'implique dans la diffusion de la technologie Raspberry, un mini-ordinateur à bas-coût, est l'un des douze membres du campus camerounais du programme Bibliothèque sans frontières visant à créer la librairie de demain dans l'Afrique francophone. 🌟

2016 - Il est dans le Top 50 camerounais des personnalités prometteuses

2015 - Il est l'un des douze membres du programme Bibliothèque sans frontières

2014 - Il fonde Will & Brothers, startup spécialisée en intelligence économique et en innovation technologique